



CONFEDERATION AFRICAINE DU JEU DE DAMES

Siège social: Dakar, Sénégal B.P 15605
Membre de la FMJD (Membre de l'AGFIS)

Compte Bancaire CAJD

01001294201017 –
Ecobank Sénégal
8, Avenue LS Sanghor
BP : 9095 CD Dakar
Tél : 0022133 849 20 00
Fax : 0022133 8234707
Telex : 21621 Ecobank sg
e-mail : ecobank@ecobank.com
Swift : Ecoenda

Président

Malick KAMARA NDIAYE
Dakar, Sénégal
Tel : 002216375024 Sénégal
: 22677397879 Burkina Faso
malickkamarandiaye2@yahoo.fr

Président Exécutif

Abraham Douah Cissoko
Mali, Bamako
Tel : 00223-76457570 Mali
: 00223 Mali
douah.abraham@yahoo.fr

Secrétaire Général

Oumar THIERO
Bamako, Mali
Tél. +223-66732592- Mali
+1504-6849372 – USA
outhiero@yahoo.fr
outhiero@gmail.com
whatup, Viber : [66732592](tel:66732592)
Skype : [outhiero](https://www.skype.com/user/outhiero)

Directeur Tournois 100

Adama GUEYE
Dakar, Senegal
Tél. 00221-776359435
00221-775892727
agueye1611@live.fr
agueye1611@gmail.com

Trésorier

Guibril SAWADOGO
Ouagadougou, Burkina FASO
Tel 00226-76627648
00226-70882168
sawadogouibi@yahoo.fr

REGLEMENTATION PARTICULIERE

19^{em} CHAMPIONNAT D'AFRIQUE INDIVIDUEL SENIORS DE JEU DE DAMES BAMA-KO-MALI-2022, du 18-27 Novembre 2022 Et 3^{em} CHAMPIONNAT D'AFRIQUE DE BLITZ – Mali -2022

Article I : Attribution, date et lieu.

- Vu l'Assemblée Générale de la fédération Mondiale de Jeu de Dames FMJD en IZMIR, Turquie du 25-26 Octobre 2019 et de Juillet 2021 à Tallin, Estonie.
- Vu la réunion technique de la CAJD, à Yaoundé, Cameroun (en marge du championnat d'Afrique par équipe 2021 du 2 au 9 Novembre 2021)

L'Organisation du **19^{ème} Championnat d'Afrique Individuel Seniors et du 3^{em} Championnat de Blitz** de Jeu de Dames 2022 (CA/2022) a été attribuée à la Fédération Malienne de Jeu de Dames (FMaliJD) par la Confédération Africaine du Jeu de Dames CAJD et la Fédération Mondiale du Jeu de Dames FMJD. Elle se tiendra du **18 au 27 Novembre 2022** à Bamako au **Centre sportif d'élite Ousmane Traoré de Kabala** situé sur bord du fleuve Niger à Kalaban Coro, et au palais des sports de Bamako situé quartier chic de l'ACI 2000 de Bamako.

Article II : Organisation Technique et matérielle

La Fédération Malienne du Jeu de Dames en collaboration avec la CAJD et la FMJD assurera l'organisation technique et matérielle des Championnats d'Afrique individuels Seniors et de Blitz de Jeu de Dames (100 cases) et cela sous les règles en vigueur de la FMJD.

Tous les tournois seront supervisés par un directeur de tournois de la CAJD, un arbitre principal : Monsieur Seyouba Congo, deux arbitres assistants : Messieurs Youssouf Bah et Gorgi dit Max Sarr. Une équipe technique d'appui composée par Messieurs Adama Gueye, Guibrine Sawadodo, Sekousala Thiero. La prise en charge et les frais des arbitres et l'équipe technique seront négociés avec la CAJD et la FMJD selon une convention de FMJD-CAJD.

Article III : Titre de Voyage et hébergement, Droit de Participation, Assemblée Générale

Titre de Voyage et hébergement

Les frais de déplacements de toutes les délégations seront à la charge des fédérations participantes et non du comité d'organisation.
Tous les joueurs seront pris en charge (hébergement et restauration) durant toute la durée de la compétition. Les autres membres des délégations se prendront en charge et à titre indicatif, l'hébergement et la restauration S'élèvent à 30.000cfa par jour et par personne.

Droit de Participation et nombre de place par pays

Seules les fédérations à jour des cotisations vis-à-vis de la CAJD (100.000fcfa par an, depuis l'Assemblée Générale de Ouaga 2012) et des frais d'inscription (105 euros environ 69.000fcfa par joueur et par type de tournois) et des Frais de cotisation de la FMJD (120 euros par An) auront le droit de participer au CA/2022.

Tous les pays qui sont à jours auront droit au moins à **deux places**.

Les pays doivent confirmer leur participation et envoyer la liste des délégations au comité d'Organisation avant le 15 Octobre 2022.

Les places additives de participation au championnat d'Afrique Mali-2022,

- Le pays organisateur (Mali) aura en plus, une place pour le sponsor et une place pour le comité d'organisation. Il aura aussi une autre place en cas du nombre impaire de joueurs pour ajuster l'appariement du tournoi.

- Le champion d'Afrique en titre (le Grand Maitre International GMI, de la Cote d'Ivoire, Astse Joel, champion d'Afrique 2018 est qualifié d'office.

- Conformément aux dispositions de la CAJD en vigueur depuis l'AG de FMJD/CAJD IZMIR 2019:

Les fédérations affiliées à la CAJD, qui le souhaitent, peuvent proposer le ou les joueurs « ELITE WORD CUP FMJD » de leur fédération qui ont participé à au moins trois (3) Word CUP de la FMJD y compris au moins un Word CUP en Afrique, après le dernier championnat d'Afrique comme le repère de décompte (i.e. après THIES -SENEGAL 2018 pour ce championnat d'Afrique Bamako Mali 2022). Une dérogation spéciale pourrait être accordée pour inclure les Word cup de 2018 (Impact COVID-19)

Est considéré comme un joueur ELITE WORD CUP FMJD, tout joueur ayant obtenu au moins un score final de +2 (i.e. le nombre points final du joueur doit être supérieur ou égal au nombre de rondes +2) durant au moins deux sur les trois meilleurs résultats de World Cup FMJD participés.

Seule la fédération affiliée à la CAJD peut proposer et doit payer les frais d'inscription de la liste de ses joueurs ELITE WORD CUP FMJD qui remplissent les conditions ci-dessus mentionnées. La fédération fournira toutes les références nécessaires des trois meilleurs résultats de WORLD CUP du ou des joueur(s) d'ELITE WORD CUP additifs.

Nombre de Place par Pays en fonction de l'affiliation à la CAJD et des joueurs de haut niveau

| Ordre | Pays Affiliés | Nombre de Place | Ordre | Pays en voix Affiliation | Nombre de Place |
|-------|----------------|-----------------|-------|--------------------------|-----------------|
| 1 | Bénin | | 1 | Afrique du Sud | |
| 2 | Burkina Faso | | 2 | Algérie | |
| 3 | Cameroun | | 3 | Congo Brazza | |
| 4 | Cote d'Ivoire | | 4 | Egypte | |
| 5 | Ethiopie | | 5 | Gabon | |
| 6 | Gambie | | 6 | Libye | |
| 7 | Guinée Conakry | | 7 | Malawi | |
| 8 | Guinée Biseau | | 8 | Maroc | |
| 9 | Mali | | 9 | Nigéria | |
| 10 | Mauritanie | | 10 | Ouganda | |
| 11 | Niger | | 11 | RCA | |
| 12 | RDC | | 12 | Togo | |
| 13 | Sénégal | | 13 | Tunisie | |
| 14 | Tchad | | 14 | Zambie | |

Assemblée Générale de CAJD : En vue de l'Assemblée Générale de la CAJD qui se tiendra en marge de ce CA/2022, les délégués des fédérations affiliées (un délégué par pays et mandaté si

celui-là n'est pas Président de fédération) et les membres du comité directeur sortant seront pris en charge (hébergement et restauration) durant trois (3) jours (un jour avant et un jour après).

Article IV : Récompenses et Places qualificatives (Championnats Mondiaux 2023)

Ce championnat CA/2022 Mali est qualificatif pour le championnat du Monde Individuel à Willemstad Curacao, du 28 Septembte au 13 Octobre 2023, avec au moins quatre places directes pour l'Afrique.

Une coupe/médaille sera remise aux joueurs du podium, par contre tous participants bénéficieront d'un diplôme de participation de la part de la CAJD.

Une récompense financière de 4.000.000fcfa (6100 euros) sera répartie entre les huit premiers du CA/2022 et les 8 premiers du championnat de Blitz de la manière suivante :

| Categories des Prix | Détails des Prix du 19 em CA -2022 seniors | Détails des Prix du 3 ^{er} ChA Jeu Blitz |
|----------------------|--|---|
| 1 ^{er} prix | 1.000.000 Fcfa | 500.000 Fcfa |
| 2em prix | 700.000 Fcfa | 350.000 Fcfa |
| 3em prix | 500.000 Fcfa | 250.000 Fcfa |
| 4em prix | 250.000 Fcfa | 125.000 Fcfa |
| 5em au 8em | 55.000 Fcfa | 26.250 Fcfa |
| | Total: 2.670.000 Fcfa | Total: 1.330.000 Fcfa |

Article V : Format du tournois

5.1 : Tous les joueurs présents jusqu'à la cérémonie d'ouverture (19 Novembre 2023) seront répartis en quatre groupes de 6, 7 ou 8 joueurs en fonction du nombre total de participants et dans l'ordre du rating.

Le rating 2100 pondéré avec la moyenne du rating FMJD des 3 meilleurs joueurs « A » au plus du même pays, sera attribué aux joueurs sans rating FMJD. Chaque groupe (poule) jouera en système toute ronde.

La règle générale pour la répartition des joueurs est que trois joueurs du même pays ne peuvent pas être dans la même poule.

Tableau de sélection de joueurs des quatre groupes (poules) selon le rang du rating

| | Rang Rating pour au plus 24 joueurs | Rang Rating de 26 à 32 joueurs | |
|----------|-------------------------------------|--------------------------------|--|
| Groupe A | 1,8,9,16,17,24 | 1,8,9,16,17,24,25,32 | |
| Groupe B | 2,7,10,15,18,23 | 2,7,10,15,18,23,26,31 | |
| Groupe C | 3,6,11,14,19,22 | 3,6,11,14,19,22,27,30 | |
| Groupe D | 4,5,12,13,20,21 | 4,5,12,13,20,21,28,29 | |

5.2 : Au cours de la réunion technique du 12 Novembre 2022, il sera procédé à un tirage au sort pour assigner les numéros (de 1 à 6 ou 7 ou 8) aux joueurs de chaque groupe.

Aussi tous les joueurs du même pays d'un même groupe doivent jouer avant la 3em ronde.

5.3 : Les 2 meilleurs de chaque poule se qualifient pour les ¼ de finales en confrontation directe.

Le 1^{er} de la poule A est numéroté A1, et le deuxième est A2, et de même pour les autres poules B, C et D et les rencontres finales.

Article VI : Règles de départage pour la phase poule

6.1 : Si deux ou plusieurs joueurs finissent avec le même point les facteurs suivants seront utilisés pour les départager :

1. le plus grand nombre de victoires
2. le résultat entre les joueurs à égalité
3. le résultat obtenus dans l'ordre du classement

6.2 : Si l'égalité persiste après les critères 1,2 et3, un tie-break sera joué pour les départager :

Le système du tie-break est le Lehmann-Georgiev « LG » (5 minutes et 2 secondes ajoutée par coup pour un nombre illimité de jeux).

| Le Tableau d'appariement pour 22 ou 24 joueurs Match de Qualification MQ | Le Tableau d'appariement pour 26, 28, 30, ou 32 joueurs Match de Qualification MQ | Date ,jour et heure (*)= Apres midi |
|--|--|---|
| Cérémonie d'ouverture Réunion Technique | | Samedi le 19 Novembre, 15h00 Samedi le 19 Novembre, 19h00 |
| Ronde 1 - 1-3 4-5 6-2 | Ronde 1 - 8-1 2-4 5-3 7-6 Ronde 2 - 1-7 3-8 4-5 6-2 | Dimanche 20 Novembre 09h00 *Dimanche 20 Novembre, 16h30 |
| Ronde 2 - 1-5 2-3 4-6 | Ronde 3 - 6-1 2-3 7-4 5-8 | Lundi 21 Novembre 09h00 |
| Repos | Repos | AG-CAJD, Mardi 22 Nov, 16h00 |
| Ronde 3 - 3-6 4-1 2-5 | Ronde 4 - 1-5 3-6 7-2 8-Ronde 5 - 4-1 3-7 2-5 6-8 | Mercredi 23 Novembre 9h00 *Mercredi 23 Novembre 16h30 |
| Ronde 4 - 2-4 5-3 6-1 Ronde 5 - 2-1 3-4 6-5 Départage des ex egos pour les 2 premières places | Ronde 6 - 1-3 5-7 4-6 8-2 Ronde 7 - 2-1 3-4 6-5 7-8 Départage des ex egos pour les 2 premières places | Jeudi 24 Novembre, 9h30 *Jeudi 24 Novembre, 16h30 Jeudi 24 Novembre après R5 ou 7 |
| Tournoi Blitz Poule de Qualification Tournoi Blitz Phases finales | Toutes les rondes Phases finales | Vendredi 25 Novembre MQ 10h0 Vendredi 25 Novembre MF 17h00 |
| Quart de finale | A1- C2 = AC, C1 – A2 =CA, B1 – D2 =BD, D1- B2 =DB | Samedi 26 Novembre, 9h00 |
| Demi-Finale 5em et 6em place | AC1 – DB1 = FA, BD1 – CA1 = FB AC2 – DB2 = FC BD2 – CA2 = FD | *Samedi 26 Novembre, 16h30 |
| Grande finale Petite Finale 5em place 7em place | FA1- FB1 FA2 –FB2 FC1-FD1 FC2-FD2 | Dimanche 27 Novembre 9h00 |
| Cérémonie de Clôture | | Dimanche 27 Novembre 16h00 |
| Départ des délégations | Pas de prise en charge | Lundi 28 Novembre |

Article VII : Autres dispositions :

Conformément à la règle adoptée à l'Assemblée générale d'Abidjan 1996, il est interdit de fumer dans salle de jeu. Toutes les autres interdictions écrites à l'annexe 3 sont également valables.

Le Jury d'Appel sera annoncé lors de la réunion technique.

Les aspects non mentionnés dans cette réglementation particulière seront traités conformément aux règles en vigueur de la FMJD et à défaut de ceux-ci, la décision sera prise par l'arbitre principal en collaboration avec les membres du Jury d'Appel et l'organisation.

Fait à Bamako, le 1er Septembre 2022

Pour la CAJD et le Comité d'Organisation


Oumar THIERO





CAJD

CONFEDERATION AFRICAINE DU JEU DE DAMES

Siège social: Dakar, Sénégal B.P 15605
Membre de la FMJD (Membre de l'AGFIS)

RULES AND REGULATIONS

19th AFRICAN SENIORS' INDIVIDUAL DRAUGHTS CHAMPIONSHIP BAMAKO-MALI-2022, from 18-27 November 2022
And 3rd AFRICAN BLITZ CHAMPIONSHIP – Mali -2022

Article I: Attribution, date and place.

- According to the General Assembly of the World Draughts Federation FMJD in IZMIR, Turkey from 25-26 October 2019 and in Tallin, Estonia, July 2020.
- According to the technical meeting of the CAJD, in Yaoundé, Cameroon (during the 2021 African Team Championship from 2 to 9 November 2021)

The Organization of the 19th African Individual Seniors Championship and the 3rd Blitz Championship Mali 2022, (CA/2022) has been awarded to the Malian Draughts Federation (FMaliJD) by the African Draughts Confederation CAJD and the World Draughts Federation FMJD. It will be held from **18 to 27 November 2022 in Bamako** at the **Elite Sports Center in Kabala** Ousmane Traoré located on the border of the Niger River in Kalaban Coro, and at the Bamako Sports Palace located in the chic district of the ACI 2000 of Bamako.

Article II: Technical and material organization

The Malian Draughts Federation in collaboration with the CAJD and the FMJD will ensure the technical and material organization of the African Individual Seniors Draughts Championships and Blitz Draughts (100 boxes) and this under the rules in force by the FMJD.

All tournaments will be supervised by a CAJD Tournament Director, a main referee: Mr. Seyouba Congo, two assistant referees: Mr. Youssouf Bah and Mr. Gorgi dit Max Sarr and a technical team composed of Adama Gueye, Guibrine Sawadodo, Sekousala Thiero. The cost and expenses of the referees and the technical team will be negotiated with the CAJD and the FMJD according to an FMJD-CAJD agreement.

Article III: Travel document and accommodation, Right of Participation, General Assembly

Travel document and accommodation

The travel expenses of all delegations will be in charge of the participating federations and not on the organizing committee.

All players will have free meals and room (full accommodation) for the duration of the competition. The other members of the delegations will pay their own expenses during their stay and as an indication the estimated cost of the full accommodation amount to 30,000cfca (46 euro) per day per person.

Right of Participation and number of places per country

Only federations that have updated their yearly contributions vis-à-vis the CAJD (100,000 cfca about 155 euros, since the General Assembly of Ouaga 2012) and the registration fees (105 euros about 69,000 cfca per player and per type of tournaments) and their yearly contributions Fee of the FMJD (120 euros) will be entitled to participate in the CA/2022.

All countries that are up to date will be entitled to **two places**.

Countries must confirm their participation and send the list of delegations to the Organizing Committee before 15 October 2022.

The additive places of participation in the Mali-2022 African Championship,

- The organizing country (Mali) will also have a place for the sponsor and a place for the organizing committee. It will also have another place in case of the odd number of players to adjust the pairing of the tournament.
- The reigning African champion (the International Grand Master GMI, of Ivory Coast, Astse Joel, African champion 2018 is automatically qualified.
- In accordance with the provisions of the CAJD in force since the AGM of FMJD/CAJD IZMIR 2019:

Federations affiliated to the CAJD, who wish to do so, may propose the "ELITE WORD CUP FMJD" player(s) of their federation who have participated in at least three (3) Word CUP of the FMJD including at least one Word CUP in Africa, after the last African championship as the counting landmark (i.e., after THIES -SENEGAL 2018 for this African championship Bamako Mali 2022). Special derogation might be allowed to take in account for WORD CUP in 2018 (COVID-19 impact!).

Is considered an ELITE WORD CUP FMJD player, any player who has obtained at least a final score of +2 (i.e. the player's final points number must be greater than or equal to the number of rounds +2) during at least two of the three best FMJD World Cup results participated.

Only the federation affiliated to the CAJD can propose and must pay the registration fees of the list of its ELITE WORD CUP FMJD players who meet the above conditions. The federation will provide all necessary references of the three best WORLD CUP results of the ELITE WORD CUP player(s) additives.

Number of Places per Country according to CAJD affiliation and high-level players

| Order | Affiliated Countries | Number of Places |
|-------|----------------------|------------------|
| 1 | Benin | |
| 2 | Burkina Faso | |
| 3 | Cameroon | |
| 4 | Ivory Coast | |
| 5 | Ethiopia | |
| 6 | Gambia | |
| 7 | Guinea Conakry | |
| 8 | Guinea Bevel | |
| 9 | Mali | |
| 10 | Mauritania | |
| 11 | Niger | |
| 12 | DRC | |
| 13 | Senegal | |
| 14 | Chad | |

| Order | Country in voice Affiliation | Number of Places |
|-------|------------------------------|------------------|
| 1 | South Africa | |
| 2 | Algeria | |
| 3 | Congo Brazza | |
| 4 | Egypt | |
| 5 | Gabon | |
| 6 | Libya | |
| 7 | Malawi | |
| 8 | Morocco | |
| 9 | Nigeria | |
| 10 | Uganda | |
| 11 | Rca | |
| 12 | Togo | |
| 13 | Tunisia | |
| 14 | Zambia | |

General Assembly of CAJD:

There will be the General Assembly of the CAJD and it will be held on the sidelines of this CA/2022, the delegates of the affiliated federations (one delegate per country and mandated if this one is not President of the federation) and the members of the steering committee outgoing will be taken care of full accommodation for three (3) days (one day before and one day after the General Assembly).

Article IV : Awards and Qualifying Places (2023 World Championships)

This CA/2022 Mali Championship is qualifying for the Individual World Championship in Willemstad Curacao, from 28 September to 13 October 2023, with at least four direct places for Africa.

A cup/medal will be awarded to the players on the podium; however, all participants will benefit from a participation diploma from the CAJD.

A financial reward of 4,000,000 fcfa (6100 euro) will be divided between the top eight of the CA/2022 and the top 8 of the Blitz Championship as follows:

| Award Categories | Details of the Prices of 19 em CA -2022 seniors | Details of the Prizes of the ^{3rd} ChA Game Blitz |
|------------------|---|--|
| 1st prize | 1.000.000 Fcfa | 500.000 Fcfa |
| 2nd prize | 700.000 FCFA | 350.000 Fcfa |
| 3rd prize | 500.000 Fcfa | 250.000 Fcfa |
| 4th prize | 250.000 FCFA | 125.000 Fcfa |
| 5th to 8th | 55.000 Fcfa | 26. 250 Fcfa |
| | Total: 2.670.000 FCFA | Total: 1.3 30.000 FCFA |

Article V : Tournament Format

5.1: All players present until the Opening Ceremony (19 November 2023) will be divided into four groups of 6, 7 or 8 players according to the total number of participants and in order of rating. The 2100 rating weighted with the average of the FMJD rating of the 3 best "A" players at most from the same country, will be awarded to players without an FMJD rating. Each group (pool) will play in an all-round system.

The general rule for the distribution of players is that three players from the same country cannot be in the same pool.

Selection table of players from the four groups (pools) according to the rank of the rating

| | Rating rank for up to 24 players | Rating rank from 26 to 32 players | |
|---------|----------------------------------|-----------------------------------|--|
| Group A | 1,8,9,16,17,24 | 1,8,9,16,17,24,25,32 | |
| Group B | 2,7,10,15,18,23 | 2,7,10,15,18,23,26,31 | |
| Group C | 3,6,11,14,19,22 | 3,6,11,14,19,22,27,30 | |
| Group D | 4,5,12,13,20,21 | 4,5,12,13,20,21,28,29 | |

5.2: During the technical meeting of 19 November 2022, a draw will be held to assign the numbers (from 1 to 6 or 7 or 8) to the players of each group.

Also all players from the same country in the same group must play before the 3rd round.

5.3 : The top 2 of each pool qualify for the 1/4 finals in direct confrontation.

The^{1st} of Pool A is numbered A1, and the second is A2, and the same goes for the other Pools B, C and D and the final matches.

Article VI: Tie-breaker rules for the group stage

6.1: If two or more players finish with the same point the following factors will be used to decide between them: 1. the greatest number of wins 2. the result between the tied players 3. the result obtained in the order of the ranking

6.2: If the tie persists after criteria 1,2 and 3, a tie-break will be played to decide between them: The tie-break system is the Lehmann-Georgiev "LG" (5 minutes and 2 seconds added per move for an unlimited number of games).

| The Matching Table for 22 or 24 players MQ Qualifying Match | The Matching Table for 26, 28, 30, or 32 players MQ Qualifying Match | Date, day and time (*)= After noon |
|--|--|--|
| Opening Ceremony Technical Meeting | | Saturday 19 November, 15h00 Saturday 19 November, 19h00 |
| Round 1 - 1-3 4-5 6-2 | Round 1 - 8-1 2-4 5-3 7-6 Round 2 - 1-7 3-8 4-5 6-2 | Sunday 20 November 09h00 *Sunday 20 November, 16h30 |
| Round 2 - 1-5 2-3 4-6 | Round 3 - 6-1 2-3 7-4 5-8 | Monday 21 November 09h00 |
| Rest | Rest | AG-CAJD, Tuesday 22 Nov, 16h00 |
| Round 3 - 3-6 4-1 2-5 | Round 4 - 1-5 3-6 7-2 8- Round 5 - 4-1 3-7 2-5 6-8 | Wednesday 23 November 9h00 *Wednesday 23 November 16h30 |
| Round 4 - 2-4 5-3 6-1 Round 5 - 2-1 3-4 6-5 Tiebreaker of ex egos for the first 2 places | Round 6 - 1-3 5-7 4-6 8-2 Round 7 - 2-1 3-4 6-5 7-8 Tiebreaker of ex egos for the first 2 places | Thursday 24 November, 9h30 *Thursday 24 November, 16h30 Thursday 24 November after R5 or 7 |
| Blitz Qualifying Pool Tournament BlitzTournament Finals | All rounds Finals | Friday 25 November MQ 10h0 Friday 25 November MF 17h00 |
| Quarter-finals | A1- C2 = AC, C1 - A2 =CA, B1 - D2 =BD, D1- B2 =DB | Saturday 26 November, 9h00 |
| Semifinal 5th and 6th place | AC1 - DB1 = FA, BD1 - CA1 = FB AC2 - DB2 = FC BD2 - CA2 = FD | *Saturday 26 November, 16h30 |
| Grand Final Small Final 5th place 7th place | FA1- FB1 FA2 -FB2 FC1-FD1 FC2-FD2 | Sunday 27 November 9h00 |
| Closing Ceremony | | Sunday 27 November 16h00 |
| Departure of delegations | No support | Monday 28 November |

Article VII: Other provisions:

In accordance with the rule adopted at the General Assembly in Abidjan 1996, smoking is prohibited in the game room. All other prohibitions written in Appendix 3 are also valid. The Appeal Jury will be announced at the technical meeting.

Aspects not mentioned in these particular regulations will be dealt with in accordance with the rules in force of the FMJD and in the absence thereof, the decision will be taken by the main arbitrator in collaboration with the members of the Appeal Jury and the organization.

Done at Bamako, 1 September 2022

For CAJD and Organizing Committee



Oumar THIERO

